
SPHKs Rasklubb för Siberian husky  

Protokoll för årsmötet 2025-03-04 

 

Mötet sker via ZOOM med handuppräckning i röstning, önskar någon sluten  

votering skriver man det i chatten och röstningen sker då via mail röstning som  

endast rösträknarna kan se.  

1.      Årsmötet öppnas av styrelsens ordförande, vice ordförande eller någon  

annan person som styrelsen utsett.  

Runa Jakobsson öppnar mötet. 

2.      Godkännande av röstlängden.  

Röstlängden fastställs till 51 medlemmar. Från motion 7 är röstlängden 50 

3.      Val av ordförande för årsmötet.  

Ann-Sofie Pettersson valdes av mötet.  

4.      Styrelsens anmälan om protokollförare vid mötet.  

Katarina Palm Worrsjö valdes till protokollförare. 

5.      Val av två justerare och rösträknare som tillsammans med mötets ordförande  

ska justera protokollet.   

Justerare: 

Mari Karlsson  

Marita Pettersson 

Rösträknare: 

Marie Israelsson  

Helen Söderström (ordförande SPHK Grönlandshund, ej rösträtt) 

6.      Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom för de personer som avses i  

moment 8.  

Ann-Sofie Pettersson 

Helene Söderström 

Asinja Holma 



Charlotte Lager 

 

7.      Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst.  

Årsmötet har utlyst via hemsidan för Siberian husky och via klubbens sociala medier.  

Mötet anser att mötet utlysts stadgeenligt.  

8.      Fastställande av dagordningen.  

Dagordningen fastställs med tillägg:  

Annika Gustafsson anmäler fråga om avelsråd.  

Eveline Koch vill ta upp en fråga angående motion från 2024.  

Magnus Eklund Engwall Val av delegater till SPHK Cs fullmäktige.  Punkt 9 moment 6  

Asinja Holma vill ta upp en fråga om avel. 

9.      Redovisning av föregående verksamhetsår:   

a.      styrelsens verksamhetsberättelse med redogörelse för arbetet med  

avelsfrågor,  

Runa Jakobsson berättar om året.  Katarina Palm Worrsjö refererar avelskonferensen.  

Marie Israelsson upplyser om att meriteringar behöver justeras då SP8 också var 
meriterande.  

b.     balans- och resultaträkning,   

c.      revisorernas berättelse.  

Freddie Åkerlind läser upp revisionsberättelsen. 

10. Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om disposition av 

 resultatet. 

Balans och resultaträkningen godkänns av mötet. Resultatet 5.905.07:- distruberas mot 
nästkommande år.  

 11. Styrelsens rapport om uppdrag från föregående årsmöte. 

Inga uppdrag förutom motionerna som redovisats i verksamhetsberättelsen.  

 12. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Mötet beslutar att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.  

 13. Beslut om styrelsens förslag till: 



 a. verksamhetsplan, 

Runa Jakobsson läser upp verksamhetsplanen.  

Malin Sundin Grindal önskar lägga till Koppångsmeriten i verksamhetsplanen januari 
2026.  Preliminärt v.3  

Eveline Koch ställer frågan vad avelskommiteèn ska jobba med under året.  

Therese Lindahl önskar utställningar som inte krockar med barmarkssäsongen.  

Malin Sundin Grindal och Helene Söderström svarar på frågorna och mötet ger styrelsen 
uppdraget att verka för fler utställningstillfällen som inte krockar med andra tävlingar. 

Annika Gustafsson ger förslag om sänkt avgift för att hjälpa till att locka funktionärer.  

Samojedklubben har ett belöningsystem där man får poäng av att hjälpa till och får 
sänkta avgifter vid anmälan.  

b. Rambudget, 

Annika Gustafsson lägger in förslag om att anordna inofficiella utställningar för att öka 
inkomsterna.  

 c. information om medlemsavgiften. 

Oförändrad. 

 14. Beslut om antalet ledamöter och ersättare i styrelsen. 

Ingen förändring. 

15. Val av ordförande, ledamöter och ersättare i styrelsen enligt § 8 samt beslut  

om ersättarnas tjänstgöringsordning. Valbara är de kandidater som nominerats i  

enlighet med § 8. 

Runa Jakobsson är valberedningens förslag och väljs av mötet.  

Ledamöter på 2 år: 

 Laila Søberg 

 Annika Andersson lyfts upp från fyllnadsval då Roger Alm ber om att få sitta 1 år.  

Ledamöter på 1 år: 

 Roger Alm  (fyllnadsval) 

Ersättare på 2 år:  

Johan Mårtensson 



Ersättare på 1 år:  

Madelene Kvarnström (fyllnadsval) 

 

Ledamöter som sitter kvar i styrelsen 1 år:  

Katarina Palm Worrsjö  

Jessie Davidsson  

Sanna Eriksson 

 

16. Val av revisorer enligt § 10. 

Revisorer på 1 år:  

Malin Sundin Grindal  

Maria Spring 

Revisorsersättare på 1 år:  

Börje Jansson 

Pernilla Poggats 

 

17. Val av valberedning enligt § 11. 

Valberedning, sammankallande på 1 år:  

Ella Poggats 

Valberedning, ordinarie på 2 år:  (justerat längd från valberedningens dokument) 

Annika Gustafsson  

Valberedningen, 1 år kvar: Anna Kling 

 

18. Beslut om omedelbar justering av punkterna 14 – 17. 

Mötet beslutar om omedelbar justering.  

 19. Beslut om:  

a. ärenden som styrelsen hänskjutit till årsmötet, 

Inga ärenden finns.  



 b. motioner enligt moment 9. 

Motion 1 ” Att inför barmarksdrag”  

Styrelsen yrkar att avslå motionen.  

Mötet röstar för avslag.  

Motion 2 ”Att införa släktskapindex” 

Styrelsen yrkar på bifall av motionen.  

Mötet röstar för att bifalla motionen.  

Motion 3 ”Att ta tillbaka veteraner över 10 år på utställning” 

Styrelsen yrkar på att bifalla motionen. 

Mötet röstar för att bifalla motionen. 

Motion 4 ”Att sätta en rekommendation att alla avelsdjur bör ögonlysas och 
gonioskoperas”  

Styrelsen yrkar att bifalla motionen.  

Mötet röstar för att bifalla motionen. 

Motion 5 ”att sätta en rekommendation att alla avesldjur bör höftledsröntgas” 

Styrelsen yrkar att bifalla motionen. 

Marie Israelsson ber om förtydligande av gällande motion.  

Marlene Hällström samt Ylwa Malmberg yrkar avslag.  

Mötet röstar för att avslå motionen.  

Motion 6 ”Att godkänna de Norska och Finska tävlingsmeriterna för det svenska 
utställningschampionatet” 

Styrelsen har inte givit varken bifall eller avslag.  

Malin Sundin Grindal Yrkar bifall för att skicka frågan vidare till SPHK C för att rasklubben 
ska verka i motionens anda.  

Mötet beslutar att skicka motionen till meriteringsrevideringsgruppen och SPHK C.   

Motion 7 ” Att be årsmötet införa genetiskt härstammningskontroll för individer som 
används i avel genom bruk av marköruppsättningar med hög densitet” 

Styrelsen har yrkat att bifalla motionen. 

Therese Lindahl, Annica Andersson, Petter Hillborg, Marie Israelsson, och Victoria 
Åström yrkar för avslag av motionen.  



 

Mötet röstar för att avslå motionen.  

Ärenden som inte handlagts enligt moment 7 kan tas upp till diskussion men inte 

 till beslut. 

 

Fråga om avelsråd.   

Styrelsen får i upprdag att tillsätta ett avelsråd inom rasen.  

fråga angående motion från 2024.  

Motionen är under handläggning och styrelsen får ett påpekande att motionen är 
hanterad långsamt. 

Val av delegater till SPHK Cs fullmäktige.   

Punkt 9 moment 6 i stadgarna säger att styrelsen väljer delegater.  

fråga om avel. 

Frågan tas tillbaka. 

 20. Årsmötet avslutas av styrelsens ordförande eller, om denne inte är 

 närvarande, av årsmötets ordförande 

Runa Jakobsson avslutar mötet och tackar av Freddie Åkerlind för långvarigt arbete och 
tack till Ann-Sofie för ordförandeuppdraget.  


